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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad  jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 18. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa  22. septembra 2021 

 

 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová- starostka mestskej časti 

                                    Mgr. Bernard Berberich – zástupca starostky      

                                    JUDr. Martin Petruško - prednosta    

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

 

Prítomní poslanci:    Ing. N. Borovský, Z. Dlhá, Mgr. S. Hricková, MVDr. Mgr. A. Jenčová,  

                                    Mgr. A. Gajdošová, PhDr. Róbert Schwarcz, Ing. J. Skonc,   

                                    Bc. M. Belohorský. 

 

 

Ďalší prítomní: JUDr. Alena Olejárová – vedúca oddelenia kancelárie starostu  

   Ing. Marta Majtanová – vedúca ekonomického oddelenia 

Ing. Ildikó Szegedyová – vedúca oddelenia kultúry 

Mgr. Ivica Krausová – vedúca oddelenia vnútornej správy 

Ing. Milan Derfiňák – vedúci oddelenia výstavby a IČ 

Ing. Jana Janotková – vedúca referátu oddelenia výstavby 

  

    

                                                      

Otvorenie zasadnutia 

 

 Starostka otvorila  18. riadne zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice 

– Nad jazerom, ktoré bolo v zmysle platnej legislatívy a článku 4 ods. 2 Rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom riadne a včas zvolané. Všetkých 

prítomných poslancov aj zamestnancov miestneho úradu na zasadnutí miestneho zastupiteľstva 

privítala. Skonštatovala, že z celkového počtu zvolených poslancov 13 je prítomných 8, takže  

zasadnutie bolo uznášaniaschopné. Neúčasť ospravedlnili poslanci : Mgr. M. Seman, MUDr. 

R. Lenártová, PhD., JUDr. R. Frnčo, Mgr. P. Slivka. Poslankyňa Mgr. A. Gajdošová oznámila 

meškanie. 

 

 

K bodu č. 2/ Schválenie programu zasadnutia 

 

 Program riadneho zasadnutia bol oznámený elektronickou formou. Starostka vyzvala 

prítomných poslancov, aby hlasovali o predloženom programe. V rámci rozpravy nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky.  
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(Hlasovanie č. 1: z prít. 8 za 8) 

Starostka vyzvala prítomných poslancov, ak majú doplňujúce návrhy do programu 

rokovania, aby ich predniesli. Doplňujúce návrhy neboli vznesené. 

 

 

K bodu č. 3/ Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Starostka určila za zapisovateľku pani JUDr. A. Olejárovú a za overovateľov zápisnice 

poslanca Z. Dlhú a M. Belohorského. Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci: R. Schwarcz, 

a Z. Dlhá. 

  

(Hlasovanie č. 2 z prít. 8 za 8) 

 

 

K bodu č. 4 / Informatívna správa o činnosti Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad 

jazerom. 

Ing. Miroslav Fajčík, veliteľ MsP  stanice Nad jazerom  predniesol správu o činnosti  

Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad jazerom za obdobie od 01.06.2021 do 31.08.2021, 

v ktorej uviedol, že v sledovanom období bola činnosť príslušníkov stanice MsP - Nad jazerom 

zameraná na kontrolu verejného poriadku, čistotu, kontrolu zákazu konzumácie alkoholických 

nápojov na verejnosti, na ochranu majetku občanov a  mesta pred poškodením a odcudzením, 

na statickú dopravu a na dodržiavanie VZN mesta a mestskej časti Nad jazerom.    

Počas uvedeného obdobia príslušníci st. MsP - Nad jazerom zistili a riešili 200 

priestupkov, z toho 167 na úseku dopravy, 14 proti verejnému poriadku, 2 krát porušenie VZN 

a 17 prípadov porušenia iných zákonov, napadnutie psom na Baltickej ulici, prípad, ktorý 

odstúpili na mesto Košice, 2 krát porušenie – neprekrytie horných dýchacích ciest, ktoré zaslali 

na RÚVZ, snímanie verejného priestranstva na Levočskej, ktoré bolo zaslané Úradu na ochranu 

osobných údajov. 

Vykonávali počas letnej sezóny kontrolu plážového kúpaliska v rekreačnej lokalite 

Jazero, kde bolo 8 prípadov vykázania z dôvodu skupiny neprispôsobivých občanov, 6 krát 

riešenie zákazu vstupu so psom, 18 krát riešenie vstupu vozidiel do RL Jazero bez povolenia, 

zabezpečovanie verejného poriadku a poskytovanie súčinnosti pri kultúrnych a športových 

podujatiach  v uvedenej lokalite, ako je  Cassovia triatlon,  Majstrovstvá v lyžovaní, rybárske 

preteky, súťaž plachetníc a napomáhali počas revitalizácie vodnej plochy. 

Príslušníkmi stanice MsP Nad jazerom bolo počas uvedeného obdobia vykonané 

zabezpečovanie priechodov pre chodcov, prechodov pred školskými zariadeniami,5 krát 

kontrola chovu psov, 1 krát na kontrolu zákazu fajčenia.  

Celkovo príslušníci stanice MsP Nad jazerom vykonali 445  kontrol plánovaných úloh 

v MČ Nad jazerom zameraných najmä na asociálov a neprispôsobivé osoby, na verejný 
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poriadok v MČ Nad jazerom, kontrolu a ochranu detských ihrísk a školských areálov, požívanie 

alkoholu na verejnosti a dodržiavania opatrení súvisiacich s Covidom.  

V sledovanom období dostali 326 oznámení a podnetov od občanov.  Jednalo sa 

prevažne o  oznamy zamerané na asociálov, bezdomovcov a ich protiprávne konanie,  oznamy 

zamerané na stacionárnu dopravu, rušenie nočného kľudu, nedodržiavanie opatrení RÚVZ.   

Hliadkami MsP Nad jazerom bola celkovo 16 x poskytnutá súčinnosť z toho: 2 x pre 

DPMK – dodržiavanie prepravného poriadku, 2 x pre MÚ MČ - Nad jazerom v  osade Lubina, 

1 x prevoz agresívnej osoby, 1x MV pri evakuácii občanov v súvislosti  únikom plynu, 3x 

privolaná asanačná služba, 7x privolaná PZ a rýchla zdravotná pomoc a iné. 

Zistili na území MČ Nad jazerom 5  nových vrakov, pričom 4 vraky sa podarilo 

činnosťou stanice následne odstrániť. Aktuálne majú v evidencii 1 vrak, pán veliteľ 

skonštatoval, že taký stav na Jazere ešte nebol.  

Starostka otvorila rozpravu. V rámci rozpravy vystúpil poslanec M. Belohorský, ktorý 

pochválil činnosť mestskej polície stanice Jazero pri odstránení vrakov v mestskej časti 

a zároveň sa opýtal, či sa mestská polícia pripravuje na odstávku Slaneckej cesty.  

Starostka informovala, že ešte nie je ukončený dopravný projekt súvisiaci  

rekonštrukciou Slaneckej cesty. V rámci rozpravy už nemal nikto z prítomných žiadne dotazy 

ani pripomienky. Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 163        

  (Hlasovanie č. 3 z prít. 9 za 9) 

 

K bodu č. 5/ Slovo pre verejnosť 

 Nikto sa nenahlásil. 

 

K bodu č. 6./ Správa o činnosti starostky mestskej časti 

Starostka predniesla správu o svojej činnosti od posledného zastupiteľstva konaného 

dňa 24. 06. 2021. 

 

Uviedla, že koncom júna sa nám  podarilo odovzdať na hry a šantenie detské ihrisko na 

Irkutskej ulici. Je to druhé funkčné miesto hier, z ktorého sa všetci tešíme, popri ihrisku 

Žihadielko spoločnosti LIDL, ktoré je odmenou nám všetkým, ktorí sme sa počtom 509 233 

hlasov zapojili do hry bublinkovania, za ktoré sme dosiahli krásne tretie miesto.  

 

Ďalej uviedla, že na Baltickej ulici sa osadili dva nové ping - pongové stoly na stolný 

tenis. Doteraz boli na plochách medzi ulicami Galaktická-Stálicová, Námestie kozmonautov-

Raketová a v lesoparku. Pred letom i počas neho sa denne pracovníci oddelenia výstavby 
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a investičných činností starali o čistotu, poriadok, funkčnosť vybavenia rôznych zariadení 

i mobiliáru, po sídlisku rozmiestnili takmer 80 nových lavičiek, vyprázdňovali smetné koše  

a vykonávali dennú údržbu v sídlisku.  

 

K bezpečnosti chodcov prispel „inteligentný“ priechod, teda zvýraznené verejné 

osvetlenie reagujúce na pohyb. Je umiestnené na Rovníkovej ulici a postavilo ho mesto zo 

svojho rozpočtu. Kompletnou opravou prešli multifunkčné ihrisko na Amurskej ulici a tribúna 

v rekreačnej lokalite.  

 

Starostka uviedla, že všetky ďalšie plánované investície mestskej časti sú v rôznych 

stupňoch konania a ich realizácia bude počas nasledujúcich mesiacov. Investícia verejné 

osvetlenie, na Ždiarskej ulici pri trhovisku je vo fáze, kde momentálne čakáme na vydanie 

stavebného povolenia. Kamerový systém na Ždiarskej ulici má byť po vzájomných rokovaniach 

spustený do konca tohto roka. 

 

  Uviedla, že absolvovala, spolu so zástupcami vedenia mesta a DPMK, kontrolný deň na 

električkovej trati v súvislosti s rekonštrukciou Slaneckej cesty. Absolvovala pracovné 

stretnutie v Dopravnom podniku mesta Košice k výluke električiek v mestskej časti a režimu 

rekonštrukčných prác na trati, pracovné stretnutie aj u primátora mesta Košice s cieľom 

vyjadriť nespokojnosť s opravami výtlkov a komunikácii v mestskej časti a zároveň MÚ podal 

žiadosť o urgentnú opravu miestnych komunikácii.  

 

Absolvovala verejnú diskusiu so splnomocnenkyňou pre rómske komunity k novému 

programovému obdobiu a predostrela problémy týkajúce sa tejto komunity žijúcich 

v nelegálnych osadách na území mestskej časti. Zároveň pani splnomocnenkyňu Andreu 

Bučkovú oficiálnym listom pozvala na návštevu mestskej časti.  

 

Konštatovala, že s potešením navštívila Detský domov na Uralskej ulici, kde sa konal 

Uralfest – podujatie plné spevu, tanca a predvedenia toho, čo všetko deti vedia. Taktiež sa 

zúčastnila na dvoch pietnych aktoch kladenia vencov pri príležitosti 53. výročia vpádu 

okupačných vojsk na naše územie a 77. výročia SNP.   

 

Starostka uviedla, že k poslednému júnovému dňu skončila na miestnom úrade činnosť 

MOM-ky, teda Mobilného odberového miesta, ktoré ponúkalo Jazerčanom i záujemcom z 

okolia antigénové testovanie aj jeho výsledok priamo na sídlisku. Namiesto neho sme mali na 

úrade dvakrát Mobilnú očkovaciu jednotku Košického samosprávneho kraja, ktorá pre tých 

obyvateľov, ktorí to chceli, zabezpečila vakcináciu proti COVID-u  19.  

 

Koncom júna sa bola rozlúčiť s odchádzajúcim pánom farárom, z farnosti sv. Košických 

mučeníkov ThLic Petrom Kentošom.  

 

Uviedla, že počas leta sa v mestskej časti konali športové podujatia „vodné a bežecké“ 

aktivity – napr. výborné výsledky športovcov na Slovak Open Košice 2021, Majstrovstvá 

Slovenska v triatlone, Active life  i Slovenský pohár rádiom ovládaných plachetníc. Počas leta 
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nás opäť dvakrát navštívil profesor Maršálek a prebiehala revitalizácia vody v jazere. Napriek 

opatreniam naša mestská časť skutočne fungovala počas leta takmer bez obmedzenia. Starostka 

sa poďakovala za pozornosť.                                                                   

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 164        

  (Hlasovanie č. 4 z prít. 9 za 9) 

 

K bodu č. 7/ Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom 

Materiál bol poslancom zaslaný v elektronickej forme. V rámci rozpravy nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 165        

  (Hlasovanie č. 5 z prít. 9 za 9) 

 

K bodu č. 8/ Správa o výsledkoch kontroly 

Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne 

dotazy ani pripomienky. Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia 

– uznesenie č. 166 

(Hlasovanie č. 6 z prít. 9 za 9) 

 

 

K bodu č. 9/ Monitorovacia správa Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Nad 

jazerom k 30. 6. 2021 

 

Materiál bol poslancom zaslaný elektronicky, je zverejnený na webovej stránke 

mestskej časti a úradnej tabuli a bol prerokovaný v miestnej rade a vo finančnej komisii. 

Materiál je rozsiahly, ukazuje aké bolo plnenie mestskej časti či už v rámci bežných 

príjmov a výdavkov ako aj kapitálových príjmoch a výdavkoch samozrejme na plnenie 

schválených aktivít mestskej časti podľa jednotlivých programov a jej hospodárenie mala aj 

v 1. polroku 2021 vplyv epidemická situácia a opatrenia vlády Slovenskej republiky 

v súvislosti s pandémiou ochorenia COVID-19. 

Mestská časť  dosiahla k 30. 6. 2021 bežné príjmy vo výške 863 084 €, čo predstavuje 

55,6 % ročného rozpočtu.  

Podiel na výnose dane z príjmu fyzických osôb bol dosiahnutý vo výške 421 643 € a bol 

na úrovni 50,0 % ročného rozpočtu. Mesto Košice k 30. 6. 2021 poskytlo mestskej časti výnos 
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na dani za psa v objeme 10 586 €. Prvýkrát mestská časť dostala od mesta Košice výnos  

z miestneho poplatku  za   rozvoj  z   roku   2020, a to vo výške 71 786 € čo znamená, že prvý 

v rebríčku mestských časti v Meste Košice. 

V 1. polroku 2021 neboli čerpané finančné prostriedky na žiadne kapitálové výdavky, 

a ani sa nečerpali žiadne zdroje z mimorozpočtových peňažných fondov. Naplánované 

investície budú ukončené v 2. polroku 2021. 

Schválené aktivity mestskej časti k 30. 06.2021, sú rozpísané v materiáloch, aj 

s informáciou, ktoré sa stihli zrealizovať. 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 167        

  (Hlasovanie č. 7 z prít. 9 za 9) 

 

 

K bodu č. 10/ Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky. 

 

Starostka uviedla, že materiál bol zaslaný v elektronickej forme, bol zverejnený na 

webovej stránke mestskej časti a na úradnej tabuli, bol prerokovaní v miestnej rade a vo 

finančnej komisii. V súlade   s   uvedeným   navrhujeme,   aby   Miestne   zastupiteľstvo   

Mestskej   časti Košice - Nad jazerom vyhlásilo dobrovoľnú zbierku v rámci podujatia Jazerské 

Vianoce 2021 a uvidíme, či v rámci v tom čase platných pandemických opatrení budeme môcť 

v mesiaci december zbierku zrealizovať. 

 

Finančné  prostriedky  budú  použité pre nižšie uvedené subjekty, pre každý rovnakým 

dielom: a to pre Materskú školu, Dneperská 8, Materskú školu, Galaktická 9, Rodičovské 

združenie pri Materskej škole, Družicová 5, Združenie rodičov pri MŠ, Jenisejská 23 a 

Rodičovské združenie pri MŠ, Azovská 1, Košice. 

Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných 

žiadne dotazy ani pripomienky. Následne vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia 

– uznesenie č. 168 

(Hlasovanie č. 8 z prít. 9 za 9) 

 

K bodu č. 9/ Informácia o vykonanom rozpočtovom opatrení programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2021 

V súlade s uznesením č. 126 z 15. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom zo dňa 3. marca  2021, ktorým miestne zastupiteľstvo 

poverilo starostku mestskej časti vykonať zmeny v bežnom rozpočte na rok 2021 rozpočtovými 

opatreniami: zmeny rozpočtu v bežných príjmoch a bežných výdavkoch pri rovnakej zmene 

objemu bežných príjmov aj bežných výdavkov a presun bežných výdavkov pri nezmenenej 
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výške celkových bežných výdavkov v celkovom objeme najviac 20 % bežných výdavkov 

schváleného rozpočtu počas kalendárneho roka predkladáme  informáciu o vykonaných 

rozpočtových opatreniach  č. 4 - 6 schválených starostkou mestskej časti  dňa 28. 6. 2021 a 

rozpočtového opatrenia č. 7 schváleného starostkou mestskej časti    dňa 2. 8. 2021. 

Rozpočtovými opatreniami č. 4 - 7 dôjde k zvýšeniu rozpočtu bežných príjmov o sumu  

+33 390 €, zvýšeniu rozpočtu bežných výdavkov o sumu +33 390 € a  k presunu rozpočtu 

v položkách bežných výdavkov.  

Rozpočet  bežných  výdavkov bol na rok 2021  schválený  v  objeme 1 361 712 €. 

Čiastka 78 990 € zodpovedajúca objemu  zmien  v   rozpočte  bežných  výdavkov  realizovaných  

rozpočtovými opatreniami č. 1 - 7 schválenými starostkou mestskej časti v roku 2021 

predstavuje podiel 5,80 %, čím je dodržaný miestnym zastupiteľstvom schválený objem zmien 

- najviac  20 % rozpočtu bežných výdavkov rozpočtu počas kalendárneho roka. 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 169 

 

(Hlasovanie č. 9 z prít. 9 za 9) 

 

 

K bodu č. 12/   Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Košice č. 220 o zmene hranice 

medzi Mestskou časťou Košice – Krásna a Mestskou časťou Košice – Nad jazerom 

v lokalite na Čechovovej ulici 

 

Starostka uviedla, že materiál bol zaslaný elektronicky, je zverejnený na úradnej tabuli. 

Bol prerokovaný v miestnej rade a v komisii výstavby a ŽP. Materiál už bol na rokovaní 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom v minulosti prerokovávaný. 

Mestská časť Košice – Krásna požiadala Mesto Košice o vydanie všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Košice k zmene hranice katastrálneho územia medzi katastrálnym územím 

877999 Jazero a 828416 Krásna.  

 

Uvedené nehnuteľnosti tvoria v podstate jednu nehnuteľnosť, ktorá prechádza do 

susedného katastra. Touto zmenou katastrálnej hranice vyslovili súhlas obe dotknuté mestské 

časti, a to uznesením Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Krásna č. 107 zo dňa 

18.12.2019 a uznesením Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Nad jazerom č. 135 

zo dňa 03.03.2021.  

Mestské zastupiteľstvo v Košiciach uznesením č. 709 na svojom XXIV. zasadnutí dňa 

1. júla 2021 schválilo Všeobecne záväzné nariadenie mesta Košice č. 220 o zmene hranice 

medzi Mestskou časťou Košice – Krásna a Mestskou časťou Košice – Nad jazerom v lokalite 

na Čechovovej ulici. 
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Účinnosť VZN č. 220 je stanovená dňom, v ktorom budú súčasne splnené nasledovné 

podmienky: 

a) miestne zastupiteľstvá dotknutých mestských časti schvália toto nariadene, 

b) rozhodnutie o zmene hranice medzi katastrálnymi územiami Krásna a Jazero, ktorá je zhodná 

so zmenou hranice medzi mestskými časťami, nadobudne právoplatnosť. 

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 161 

 (Hlasovanie č. 9 z prít. 9 za 8) 

 

 

K bodu č. 13/ Informácia  o  príprave  podaní  Žiadosti  o  NFP  v  rámci Integrovaného   

regionálneho    operačného     programu, Prioritná   os 7 –   React   –     EÚ, Špecifický  

cieľ: Podpora udržateľnosti  a  odolnosti kultúrnych inštitúcií, kód výzvy: IROP-PO- 

SC77-2021-75  

 

Materiál bol predložený písomne na rokovací stôl v deň zasadnutia.  

P. starostka konštatovala, že dňa 10.08.2021 Ministerstvo kultúry SR ako 

Sprostredkovateľský orgán pre Integrovaný regionálny operačný program (RO pre IROP) 

vyhlásilo výzvu na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na podporu 

udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii v súvislosti s pandémiou COVID - 19; Prioritná 

os č. 7 – REACT - EU ; Špecifický cieľ 7.7 Podpora udržateľnosti a odolnosti kultúrnych 

inštitúcií. 

Mestská časť Košice – Nad jazerom sa plánuje zapojiť do vyhlásenej výzvy, a to 

predložením žiadosti o nenávratný finančný príspevok (ďalej len ŽoNFP) v rámci 

Integrovaného regionálneho operačného programu; Prioritná os č. 7 – REACT – EU, Špecifický 

cieľ 7.7 Podpora udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcií. Podmienkou na predloženie 

žiadosti je platné uznesenie z miestneho zastupiteľstva. 

Ďalej uviedla, že Mestská časť Košice – Nad jazerom plánuje predložiť ŽoNFP v rámci 

uzávierky t. j. dňa 11.11.2021 na projekt: Zvýšenie kvality poskytovaných služieb 

v kultúrnej inštitúcií – Kultúrne stredisko Jazero, Spišské námestie č.1, Košice. 

Plánované celkové výdavky na projekt sú vo výške 250 000 Eur s DPH, 

spolufinancovanie vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov – min. 12 500 Eur s DPH. 

Predmetom riešenia projektu bude:  

1. Dobudovanie a modernizácia zvukovej a svetelnej techniky. Dodanie a inštalácia mixážneho 

pultu réžie, osvetlenia, zvukovej a projektorovej techniky pre divadelnú sálu za účelom 

kvalitnejšieho organizovania a realizácie multižánrových podujatí organizovaných Mestskou 

časťou Košice – Nad jazerom. Technické riešenie bude zahŕňať aj miestnosti diskosály 

a salónika.  
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2. Rekonštrukcia elektroinštalácie v Kultúrnom stredisku Jazero. Vzhľadom na zásadnú zmenu 

zvukovej a svetelnej techniky ako aj výhrad revíznych technikov pri hodnotení stavu 

elektroinštalácie strediska je ekonomicky efektívnym riešením realizovať kompletnú 

rekonštrukciu elektroinštalácie strediska. 

3. Modernizácia vetrania a vzduchotechniky v časti priestorov Kultúrneho strediska Jazero. 

V priestoroch kinosály bude realizovaná náhrada existujúcej zastaralej vzduchotechniky, 

pričom v rámci projektu bude riešené aj vetranie a chladenie salónika.  

4. Zakúpenie veľkoplošných monitorov pre možnosti prezentácie aktivít mestskej časti Košice 

– Nad jazerom. 

5. Výmena osvetlenia vnútorných priestorov v Kultúrnom centre Jazero za účelom skvalitnenia 

a ekonomickej efektívnosti prevádzky. Riešenie osvetlenia chodieb a haly v prevedení pre 

realizáciu vernisáži a výstav.  

6. Zabezpečenia skvalitnenia bezbariérového vstupu do priestorov Kultúrneho strediska  Jazero 

výmenou zastaralého výťahu. V ostatných rokoch boli realizované aj výmeny prístupových 

rámp čo si však vyžaduje doprovod zdravotne znevýhodnenej osoby. Súčasný výťah je 

kategorizovaný pre použitie iba preškolenej osoby, čo je potrená v rámci projektu riešiť.  

7. Obnova a rekonštrukcia toaliet s ohľadom na zvýšenie hygienických štandardov a zakúpenie 

zariadení, ktoré budú slúžiť na dezinfekciu vzduchu v priestoroch. 

8. Nákup mobilného hliníkovo pódia pre organizovanie podujatí Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom. 

9. Projektová dokumentácia k navrhovaným stavebným úpravám a modernizácií kultúrneho 

strediska.  

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Starostka 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 171 

 (Hlasovanie č. 11 z prít. 9 za 9) 

 

K bodu č. 14 Personálne otázky 

 Listom zo dňa 26.07.2021 požiadala Lucia Krajňáková, trvale bytom Raketová 6, 

Košice  o zrušenie členstva v komisii mládeže, vzdelávania, kultúry a športu z rodinných 

dôvodov. V zmysle čl. 1 bod  Rokovacieho poriadku komisií je vzdanie sa členstva v komisii 

účinné dňom zasadnutia zastupiteľstva, na ktorom bolo vzdanie sa členstva v komisii 

zastupiteľstvu oznámené. 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Starostka 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 172 

 (Hlasovanie č. 12 z prít. 9 za 9) 

 



                                                                                                            Zápisnica z rokovania MiZ dňa 22.09.2021 

10 
 

 

K bodu č. 15/ Interpelácie 

V zmysle schváleného rokovacieho poriadku starostka vyzvala poslancov, na písomné 

predloženie interpelácií. 

 

K bodu č. 16/ Rôzne 

P. starostka dala  poslancom priestor  na prípadné dotazy, pripomienky, návrhy. 

 

Do diskusie sa prihlásila p. A. Jenčová, ktorá požiadala aktualizovať na webovej stránke 

mestskej časti telefónny zoznam, čo zdôvodnila tým, že sa nevedela dovolať na oddelenie 

výstavby na troch telef. číslach a nakoniec jej zdvihla telefón osoba, ktorá jej oznámila, že to 

nie je odd. výstavby a musí volať inde. Uviedla, že volala ako občan, stránka. 

 

Starostka odpovedala, že uvedenú záležitosť budeme brať ako podnet a bezodkladne ju 

vyriešime.  

 

O slovo požiadala p. S. Hricková, ktorá uviedla, že predkladá prosbu jazerčanov, ide 

o lavičky, nielen na Jenisejskej ulici, ktoré boli v lete odobraté a neboli dodané druhé. Aj pred 

poštou sú lavičky zastaralé. Požiadala, aby boli obyvatelia informovaní o uzávierke Slaneckej 

cesty. 

 

Starostka p. poslankyňu informovala, že lavičky v celej MČ sa priebežne osádzajú. 

Harmonogram prác  nám však narušila veterná smršť, kedy pracovníci oddelenia výstavby, 

museli celé dva týždne odstraňovať havarijný stav pre zachovanie bezpečnosti občanov. 

Lavičky, ktoré sú prehnité  odstraňujeme a postupne dopĺňame za nové. Požiadala p. Hrickovú, 

aby  ubezpečila občanov, že lavičky budú osadené.  Každú požiadavku na osadenie nových 

lavičiek mestská časť dôkladne posudzuje a overuje súhlas všetkých vlastníkov resp. 

nájomníkov, aby sme  čo najobjektívnejšie posúdili jej umiestnenie tak, aby vyhovovalo čo 

najväčšiemu počtu obyvateľov v danej lokalite.  

 

Ďalej p. starostka uviedla, že v mestskej časti sa v posledných týždňoch rozmohlo 

odcudzovanie oceľových poklopov. Tieto poklopy sa operatívne nahrádzajú betónovými 

odliatkami, ktoré  vyrábajú pracovníci odd. výstavby, tak aby sme čo najskôr zabránili 

hroziacemu nebezpečenstvu. 

 

K informovaniu o uzávierke Slaneckej cesty p. starostka uviedla, že pokiaľ nebude 

ukončená momentálna rekonštrukcia na električkových tratiach sa  Slanecká cesta uzatvárať 

nebude. Po obdržaní časového harmonogramu a dopravného projektu  výstavby Slaneckej cesty 

bude mestská časť a mesto Košice obyvateľov informovať. Prvá fáza výstavby začne výstavbou 

cyklochodníka  po prvej októbrovej nedele. 
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Poslankyňa S. Hricková sa poďakovala odd. výstavby za riešenie havarijného stavu po 

smršti a čistotu sídliska. Zároveň sa poďakovala, že pri kosení používajú pracovníci ochrannú 

zástenu.  Ďalej p. poslankyňa informovala o problémoch ohľadom neporiadku pred niektorými 

uzamykateľnými kontajneroviskami, na čo p. starostka reagovala, že tento problém evidujeme 

a snažíme sa ho v pôsobnosti MČ alebo spoločnosťou KOSIT riešiť podľa možností, čo najskôr, 

ak takúto informáciu prostredníctvom messengera alebo iným komunikačným kanálom 

obdržíme.  

 

Starostka uviedla, že v októbri bude mimoriadne rokovanie zastupiteľstva ohľadom 

prenájmu v RL Jazero a poprosila poslancov o účasť na rokovaní. 

 

 

K bodu č. 17/Záver 

Starostka oznámila prítomným, že program rokovania bol vyčerpaný.  Najbližšie 19. 

riadne zasadnutie miestneho zastupiteľstva sa bude konať dňa 15.12.2021 v stredu, na ktorom 

by sme mali schváliť rozpočet na rok 2022. Zároveň vyzvala a poprosila poslancov 

o predloženie návrhov a podnetov k tomuto novému rozpočtu. 

Poďakovala všetkým za účasť a pozvala ich na slávnostné oceňovanie osobností. 

 

 

 

    

    JUDr. Martin Petruško    Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

 prednosta miestneho úradu                                                       starostka mestskej časti 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Bc. Miroslav Belohorský 

       Zuzana Dlhá 

 

Zapisovateľka: JUDr. Alena Olejárová  

 


